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Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

Dňa: 12.12.2024         bod: 16 

 

16. Interpelácie poslancov 
 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovatelia: Mgr. Peter Štetka, prednosta MsÚ 

 Ing. Jarmila Volnerová, tajomníčka ekonomicko - právneho oddelenia 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 14.11.2024 

 

 

Tomáš Vlachovič 

• žiada MPS o kontrolu, príp. opravu verejného osvetlenia na Železničnej 8 a na rohu ulíc 

Štúrova a Matúškova  

VO na ulici Železničná 8 bolo opravené 21.11.2024, VO na rohu ulíc Štúrova a Matúškova 

budeme riešiť v súčinnosti zo ZSE z dôvodu bezpečnosti. 

(odpovedal Rudolf Mihalovič, riaditeľ MPS) 

 

• poďakovanie referátu dopravy a technickej infraštruktúry za promptnú spoluprácu 

 

Oliver Solga 

• pozitívne hodnotí opravu hradieb a upozorňuje na hrozbu vypadnutia ďalších cca 2 m 

uvoľneného kameňa počas zimy a preto odporúča vynaložiť cca 2 tis. € na opravu bastióna 

ešte tento rok 

Vzhľadom na technologický postup domurovania hradieb (Prípravná dokumentácia obnovy 

mestského opevnenia z roku 2020, ktorú spracoval Ing. L. Kramarčík a Ing. V. Kohút) 

poveternostné podmienky už nedovoľujú tento proces. Vypadnutý úsek bude opravený 

budúci rok v jarných mesiacoch. 

(odpovedala Ing. Monika Hletková, vedúca referátu výstavby, realizácie a ŠFRB) 

 

Adam Solga 

• pozitívne hodnotí osadenie a spustenie do prevádzky semaforu na križovatke ulíc 

Bratislavská a Drevárska, ale interpeluje, aj na žiadosti od viacerých vodičov, 

prehodnotenie jeho intervalu a  minimalizovania kolón v dopravnej špičke 

Správa ciest BSK na dennej báze vykonáva kontrolu a vyhodnocuje údaje, ktoré poskytuje 

cestná svetelná signalizácia. Intervaly jednotlivých signalizácií už boli viac krát menené. 

Momentálne prebieha testovacia fáza, preto žiadame v mene SC BSK vodičov o trpezlivosť.  

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

• pokračujúca rekonštrukcia parkoviska na Kupeckého ul. – osadenie obrubníkov pred 

prevádzkami a staré stĺpy el. vedenia (rokovania so ZSE o možnostiach ich výmeny, 

prekládky) 
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V projekte boli rešpektované vzdušné vedenia a stĺpy spol. Západoslovenská distribučná, 

a.s.. Prekládka vedení je investične, časovo aj z pohľadu inžinieringu časovo náročný 

proces. Nakoľko sme projekt podávali do výzvy na vodozádržné opatrenia,  z časového 

hľadiska sme potrebovali mať čo najrýchlejší povoľovací proces, neoslovovali sme 

Západoslovenskú distribučnú so žiadosťou o ich preloženie. 

(odpovedala Ing. Monika Hletková) 

 

Elena Žárska 

• poďakovanie za križovatku Bratislavská a Drevárska a zvýšenie bezpečnosti všetkých 

účastníkov cestnej premávky + nastaviť inteligentné riadenie semaforu 

Intervaly jednotlivých signalizácií už boli viac krát menené. Inteligentné riadenie je 

nastavené a plne funkčné. Momentálne prebieha testovacia fáza, preto žiadame v mene SC 

BSK vodičov o trpezlivosť. 

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

• poďakovanie za čistenie okolia potoka Blatina a odvoz kontaminovanej zeminy 

 

• poďakovanie MPS za promptné reagovanie na podnety od občanov, napriek personálnemu 

a finančného obmedzeniu  

 

• vyústenie SNP na Kupeckého ulicu – parkovanie áut po oboch stranách a tvorba kolón 

(doplnil Adam Solga – upozornil na vzdialenosť od križovatky a problém spôsobujú 

predovšetkým autá zaparkované po pravej strane ulice SNP) 

Referát dopravy a TI spolu s Okresným dopravným inšpektorátom navrhne riešenie.  

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a TI) 

 

Martin Hric 

• poďakovanie za čistenie potoka Blatina a požiadal o zverejnenie harmonogramu odvozu 

kontaminovanej zeminy 

Kontaktovali sme vedenie SVP, hľadajú riešenie s odvozom zeminy, akonáhle bude od nich 

známa informácia, budeme o tom informovať. 

(odpovedal Mgr. Michal Lukáč, vedúci referátu komunikácie) 

 

• čistenie zachyteného odpadu pod mostami, predovšetkým na ul. dona Sandtnera 

 

Mária Wagingerová 

• zákaz prejazdu a odbočenia pri kostole smerom k ZŠ v Grinave 

Predmetnú požiadavku budeme komunikovať so zástupcami SC BSK a s Okresným 

dopravným inžinierom.  

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

• poďakovanie zamestnancom úradu za spoluprácu 

 

Tomáš Pitoňák 

• požiadal referát komunikácie a odkomunikovanie novej parkovacej politiky s občanmi – 

letáky, webové stránky, aplikácie apod.  

Zabezpečí referát statickej dopravy v spolupráci s referátom komunikácie.  
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Roman Šipoš 

• pochválil a poďakoval referátu výstavby za celkové prevedenie rekonštrukcie chodníka na 

Malokarpatskej ulici 

 

• požiadal o harmonogram plánovaných opráv a pripravovaných projektov na opravu ciest 

a vozoviek ešte ku koncu roku 2024 a v roku 2025 

Referát dopravy priebežne zabezpečuje opravu výtlkov na cestách, ktoré vznikajú počas  

celého roka. Oprava sa realizuje infratechnológiou do doby vhodných poveternostných  

podmienok a je závislá aj od výroby vo výrobných závodoch asfaltových zmesí 

(obaľovačiek). Referát výstavby plánuje v roku 2025 rekonštrukciu cesty Suvorovova a 

Mladoboleslavská. Bratislavská vodárenská spoločnosť a.s. má v pláne rekonštrukciu  

inžinierskych sietí na ulici Banícka.  

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Oliver Solga 

• ukončená rekonštrukcia domu J. Kupeckého – žiada o podrobný rozpis prác a súm, ktoré 

boli použité v II. etape rekonštrukcie 

     Uvádzame preinvestované finančné prostriedky v samostatnom dokumente. 

(predložila Ing. Monika Hletková) 

 

 


